



**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**CONVENTION RELATIVE À LA LOI APPLICABLE AU TRUST ET À SA RECONNAISSANCE  
(La Haye, le 1<sup>er</sup> juillet 1985)**

Notification conformément à l'article 32 de la Convention

**EXTENSION**

**Curaçao, 27-11-2023**

Conformément à l'article 29, premier et deuxième paragraphes, le Royaume des Pays-Bas a étendu la Convention à Curaçao le 27 novembre 2023.

Conformément à l'article 30, deuxième paragraphe, sous c, la Convention entrera en vigueur pour Curaçao le 1<sup>er</sup> février 2024.

La Haye, le 27 novembre 2023

Les notifications dépositaires sont accessibles en ligne sur le site Web du Ministère des Affaires étrangères du Royaume des Pays-Bas, à l'adresse <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXX Trust No. 01/2023



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

**CONVENTION ON THE LAW APPLICABLE TO TRUSTS AND ON THEIR RECOGNITION  
(The Hague, 1 July 1985)**

Notification pursuant to Article 32 of the Convention

**EXTENSION**

**Curaçao, 27-11-2023**

In accordance with Article 29, first and second paragraph, the Kingdom of the Netherlands extended the Convention to Curaçao on 27 November 2023.

The Convention will, in accordance with Article 30, second paragraph, subparagraph c, enter into force for Curaçao on 1 February 2024.

The Hague, 27 November 2023

The Depositary Notifications are accessible on the website of the Ministry of Foreign Affairs of the Kingdom of the Netherlands at <https://treatydatabase.overheid.nl>

XXX Trusts No. 01/2023